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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Matilda Ernkrans (S)

2021/22:1173 Rekryteringen av en ny generaldirektör för Folke 
Bernadotteakademin

Besked har getts om att Per Olsson Fridh efterträder Sven-Eric Söder 
som generaldirektör för Folke Bernadotteakademin (FBA). Ett förordnande på 
sex år. En tidigare MP-minister tar vid efter en tidigare uppskattad chef 
med bakgrund som S-statssekreterare och chef för 
Socialdemokraternas riksdagskansli.

Tjänsten som chef för FBA var utannonserad. Bland efterfrågade meriter 
angavs bland annat följande: ”Vi söker dig som är en dokumenterat god chef 
och ledare med erfarenhet av att leda och strategiskt utveckla verksamhet inom 
ramen för mål och ekonomiska ramar.” En sista ansökningsdag angavs till den 
31 januari 2021. Den 24 november 2021 lämnade Miljöpartiet regeringen och 
därmed avgick Per Olsson Fridh som statsråd, ett uppdrag han innehaft sedan 
den 5 februari 2021.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Matilda Ernkrans:

Är det statsrådets uppfattning att regeringen följt sedvanliga rutiner, 
inklusive transparens och öppenhet, i fråga om rekryteringen av en ny 
generaldirektör för Folke Bernadotteakademin?

………………………………………

Hans Wallmark (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-02-28
Besvaras senast
2022-03-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


